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Zpráva předsedy KR RSHb Západ za rok 2021 
 

Vážení delegáti,  

rok 2021 byl přelomový co se fungování komise rozhodčích týče. Její předseda v září učinil rozhodnutí, že 

již nebude dělat nasazení rozhodčích na utkání. Osloven byl v této souvislosti člen KR Štěpán Martis, a je na 

místě konstatovat, že byl tím správným vyvoleným nástupcem. Je organizačně zdatný, a také umí s lidmi 

vycházet. Lidé z hokejbalového prostředí jej respektují, a jakožto kvalitní rozhodčí má i spoustu zkušeností. 

Štěpán Martis se své role ujal s patřičným elánem a velmi rychle se v dění zorientoval. Výsledkem je opět 

funkční komise rozhodčích, které už její předseda nedokázal věnovat tolik, co dříve.  

Samotné fungování komise bylo v první polovině loňského roku velmi omezené v souvislosti s tím, že 

neprobíhala žádná soutěž. Podzimní část se již rozběhla ve standardním duchu, kde však bylo zřejmé, že její 

předseda již není schopen nasazování utkání dlouhodobě zajišťovat.  

Štěpánu Martisovi patří za jeho postoj k věci velké poděkování. Svoji funkci začal plnit v době, kdy je 

rozhodčích zoufale málo. Věřím, že dokáže zase řady pruhovaných rozšířit, stabilizovat a v blízké budoucnosti 

se stane oficiálním předsedou regionální komise rozhodčích. 

 

Vojtěch Touš 

Předseda KR RSHb Západ 

 

 


